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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-24/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  07.11.2011. 
  

 
ZAPISNIK 

SA 18. SJEDNICE VMO GRBCI  
 

18. sjednica VMO Grbci održana je 27.10.2011. (četvrtak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO GRBCI, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Tomo Abramović, predsjednik VMO  
• Marin Zubović, član VMO  
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Milan Bačić, zamjenik predsjednika VMO  
• Dalibor Farkaš, član VMO.  
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 
• - 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
•  Silov Milenko, grañanin 
 

Usvajanje zapisnika s 16. sjednice VMO Grbci održane 30.08.2011. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Usvajanje zapisnika s 17. sjednice VMO Grbci održane 22.09.2011. g. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Tekuća komunalna problematika 
2. Prijava za projekt lokalnog partnerstva 2012. 
3. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
G. Abramović je obavijestio prisutne o slijedećem: 

• sutra 28.10. održat će se sastanak na terenu radi radova u ulicama Diračje i  Marije Grbac 
kod kbr. 26 

• radovi u Dalmatinskoj počinju 31.10. Izvoñač RI GRADNJA 
• telefonski stup u Buzetskoj ulici izmješten od strane Hrvatskog telekoma 
• predlaže da se pošalje još jedna požurnica u OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i 

gospodarenje zemljištem da se riješe preduvjeti za izgradnju pristupnog puta kbr. 18 u 
Dražičkoj ulici 

• predlaže da se dobiveni projekt za realizaciju predmeta Jović (širenje ulica Marije Grbac i 
Borika) dostavi hitno u OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 
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• predlaže da se preseli box za kontejnere u Dražičkoj ulici (pored zgrade mjesnog odbora) 
na prostor kod ulaza na igralište (10 m sjevernije). Tajnica će dogovoriti sastanak na terenu 
s g. Bašićem iz Čistoće. Ukoliko g. Bašić bude suglasan, tražiti od Urbanizma suglasnost. 

 
Zaključak: Vijećnici su dobivene informacije primili na znanje i složili se s prijedlozima g. 
Abramovića. 
 
AD 2  
G. Abramović predložio je da se mjesni odbor javi na natječaj za projekt Lokalnog partnerstva za 
2012. g. i to za nastavak ureñenja nogometnog i košarkaškog igrališta u Dražičkoj ulici. Igrališta su 
izgrañena projektima lokalnog partnerstva iz 2007. i 2008.g., a kako Grad nema sredstava za 
daljnje ureñivanje, mjesni odbor i NK "Grbci 2000" bi mogli dati svoj doprinos. 
 
Zaključak: Prisutni vijećnici složili su se s prijedlogom g. Abramovića. G. Silov će pripremiti 
proračun i dostaviti ga tajnici radi dovršavanja prijedloga projekta i njegove prijeve u roku. 
 
AD 3  
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike da se dr. Jukić obratio mjesnim odborima Grbci i Gornji 
Zamet uz zamolbu za podršku da se njegova ordinacija primarne zaštite, koja broj više od 1800 
pacijenata, ne ukine njegovim odlaskom u mirovinu.  Njegovi pacijenti su mahom grañani Grbaca i 
Gornjeg Zameta, a najbliže ordinacije primarne zaštite (Srdoči i Zamet) ne primaju nove pacijente. 
Dopis podrške i zamolbe za traženim upućen je HDZ-u, PGS-u, PGŽ-u, HZZO-u Rijeka, Gradu 
Rijeci. 
 
Zaključak: Vijećnici su podržali inicijativu dr. Jukića. 
 
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike da je od Rijekaprometa pristigao dopis da se odbija 
rješavanje problematike kružnog toka na spoju Dražičke i Primorske. Izrazio je žaljenje radi 
navedenog jer smatra da bi se time usporio promet Primorskom ulicom prema raskršću s ulicom V. 
i M. Lenca za što dobivamo učestale pritužbe grañana. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili s g. Abramovićem. 
 
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike da je 25.10. u suradnji s Gradskim aktivom Crvenog 
križa, a prema godišnjem programu mjesnog odbora, održana uspješna akcija mjerenja tlaka i 
šećera u krvi u kojoj je učestvovalo 36 grañana Grbaca. Želja je grañana da se ovakve akcije 
održavaju češće, a ne samo jednom godišnje koliko odobrava OGU za zdravstvo i socijalnu skrb. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili s g. Abramovićem. 
 
G. Abramović je izvijestio prisutne vijećnike da će uskoro biti dostavljeni obrañeni prioriteti za 
2012.g. te da će biti potrebno hitno odlučiti što realizirati. 
 
Zaključak: Vijećnici su dobivene informacije primili na znanje 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar: 

Vesna Širola, referent za mjesnu 
samoupravu. 

 

Predsjednik VMO Grbci:  
Tomo Abramović 

 

 
 


